
Protokół Nr 17112
z posiedzenia Komisji Rolnictwa

w dniu 26 października 2012 roku

Miejsce posiedzenia: sala nr 101 Urzędu Miejskiego w Sokółce
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 9:00, zakończono o 9:30
Przewodniczył: Andrzej Kirpsza - Przewodniczący Komisji.
Protokółowała: Joanna Korzeniewska -Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- jak w liście obecności
Osoby spoza Komisji- jak w liście obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Sokółka na okręgi wyborcze, ustalenia ich

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym
4. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Sołectwa Kantorówka dotyczącego

przeznaczenia części środków funduszu sołeckiego w 2013 roku.
5. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Sołectwa Wysokie Laski

dotyczącego przeznaczenia części środków funduszu sołeckiego w 2013 roku.
6. Wolne wnioski.

Ad.1
Otwarcie i przyjęcie porządku.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Sokółka na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic
i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym przedstawił
Burmistrz S.Małachwiej.
Komisja zajęła się tylko obszarem wiejskim.
Radny WJanuszkiewicz zaproponował żeby rozdzielić okręg nr 4 i 6 przy głosowaniu i
glosować oddzielnie włączenie lub wyłączenie poszczególnych sołectw.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.
Komisja 5 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek.
Komisja w oparciu o propozycję Burmistrza podziału okręgów z okręgu Nr 4 wyłączyć
Sołectwa Straż i Star Moczalnia i włączenie ich do okręgu Nr 6.
Komisja 5 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła wniosek.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywna do projektu uchwały.



Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Sołectwa Kantorówka dotyczącego
przeznaczenia części środków funduszu sołeckiego w 2013 roku przedstawił Burmistrz
S.Małachwiej.
Radny W.Januszkiewicz poparł stanowisko Burmistrza gdyż z tych środków nie powinno być
wydawane na wyjazdy bo są w ciągu roku pilniejsze rzeczy do zrobienia.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Komisjajednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Sołectwa Wysokie Laski dotyczącego
przeznaczenia części środków funduszu sołeckiego w 2013 roku przedstawił Burmistrz
S.Małachwiej.
Sołtys Wysokich Lasek dodał, że 5 lat czekamy na oświetlenie, rozpoczęliśmy tą inwestycje
wisi skrzynka, jesteśmy jedyną wsią bez oświetlenia. To nie jest duży koszt to zaledwie 5
latarni.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że będzie dokonywana inwentaryzacja oświetlenia i wtedy
zadecydujemy gdzie jest tych lamp za dużo a gdzie należy dostawić.
Radny lPanasiuk dodał, ze to jest dalszy ciąg inwestycji i należy ja skończyć, tam jest
naprawdę ciemno.
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Komisja 1 głosem "za" przy 5 "przeciw" wydała opinię negatywną do projektu uchwały

Ad.6
Wolne wnioski.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Andrzej Kirpsza


